

Financial Offer : Supplying Adult Diapers in Al-Hol Camp in – NES.
عرض مالي : تجهيز حفاضات كبار السن في مخيم الهول - شمال شرق سوريا

#	Items Description	وصف المادة	UNIT الوحدة	UNIT PRICE (USD) سعر الوحدة	Estimation Quantity Per Order الكمية المقدرة لكل طلب	Estimation Total Quantity الكمية الاجمالية التقديرية
1	Adult diapers, pack of 7 Pcs, leak proof barriers, superabsorber double core, adhesive tapes, leak proof back sheet, acquisition & distribution layer.	حفاضات لكبار السن, 7 قطع بالكيس الواحد, حواجز منع تسرب, طبقة مزدوجة عالية الامتصاص, شرائط لاصقة, سطح خارجي يمنع التسرب, طبقة توزيع وامتصاص.	Pack of (7)Seven PCs		3,700	51,800

NOTE:

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

3. The goods must be delivered to Al Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.

4. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver the goods to Al Hol Camp in NES.

5. The estimated quantity per each month is 3,700 packs as per Blumont's request.

6. The vendor must provide physical samples of Adult Diaper along with his offer to Blumont office in Al-Hassaka. Otherwise, the offer will fail technical evaluation and will not proceed to the next stages of evaluation.

ملاحظة:

1. منظمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.

2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.

3. يتم التسليم والخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .

4. الاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .

5. الكمية المقدرة لكل شهر هي 3,700 حزمة حسب طلب بلومونت.

6. يتوجب على المورد تقديم عينة مادية من حفاضات كبار السن مع عرضه إلى مكتب بلومونت في الحسكة، وإلا فإن العرض يفشل في التقييم الفني ولن ينتقل إلى المراحل التالية من التقييم.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____